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Vlissingen, 26 augustus 2019. 

 

Informatiebrief voor onze vrienden 

Het is al weer 2 maande geleden dat u onze laatste nieuwsbrief kreeg. Natuurlijk genieten wij ook van 
de zomer en het buiten zijn, maar ook voor Ons Nollebos hebben we beslist niet stil gezeten. Wij zijn 
nu met 330 vrienden en 70 donateur-vrienden, van wie er 55 een financiële bijdrage hebben gedaan 
en 15 op de een of andere manier werkzaamheden voor de stichting hebben gedaan. 

Hierbij een overzicht van de zaken die er spelen: 

Werksessie van de gemeente om tot een Integraal Streefbeeld te komen: de derde sessie zou 
gehouden worden in de loop van juni, maar deze is uitgesteld tot september, waarschijnlijk pas laat in 
de maand. De gemeente gaf aan dat één van de redenen was dat de projectleider met pensioen was 
gegaan en er nog geen nieuwe was aangetrokken. Ondertussen is dat wel gebeurd. Op zijn verzoek 
hebben we met hem, Michel de Vos, een rondwandeling door het gebied gemaakt en ondertussen 
natuurlijk veel dingen besproken. Het was een verademing voor het eerst iemand van de gemeente te 
ontmoeten die gewoon luistert en met wie een normaal gesprek mogelijk is. Het staat er wat cru, maar 
het is gewoon niet anders. We hopen dat deze lijn kan worden voortgezet en dat we in redelijk 
overleg tot een goede visie op de toekomst van het Nollebos/Westduinpark kunnen komen. 

Kanovijver: we hebben ontdekt dat projectontwikkelaar van Garderen een hypotheek van € 150.000 
heeft genomen op dit bedrijf. Dus een soort lening heeft verstrekt. Hiermee is dus wel duidelijk dat 
er een intensieve relatie is tussen deze beide partijen. Deze informatie is te vinden in het (openbare) 
kadaster en op zich is het ook geen onwettige zaak. Maar geeft wel aan dat er geen vrijblijvende 
adviesrelatie is. 

Provinciaal natuurbeschermingsplan. Dit wordt jaarlijks geactualiseerd. We hebben hierover een 
informatief gesprek gehad met een ambtenaar van de Provincie Zeeland. Volgend jaar gaan we vragen 
om bij de aanpassing 2020 het Nollebos/Westduinpark als beschermd natuurgebied aan te wijzen. We 
zullen daarvoor de medewerking van de gemeente nodig hebben. 

Provinciale bijdrage aan de kosten van het opstellen van het Integrale Streefbeeld. Bij navraag is 
gebleken dat deze € 19.125 bedraagt. Onze voorzichtige inschatting is dat de totale kosten voor zo’n 
rapport ca. € 120.000 zullen bedragen. De suggestie was gewekt dat de provincie de totale kosten 
voor haar rekening nam. Ook heeft de provincie nadrukkelijk verklaard: “We hechten er belang aan 
dat er een breed gedragen toekomstbeeld/integraal plan wordt opgesteld en dit is dan ook een 
belangrijk onderdeel van het planvormingsproces” en “de provincie draagt niet bij aan de kosten van 
de invulling van de bebouwing.”  



Onderzoek Flora en Fauna. We zijn gestart met een breed onderzoek naar de aanwezige planten en 
dieren, uiteraard door deskundigen, zoals biologen en ervaren vogelaars enz. Hierover kunt u op onze 
website veel meer informatie vinden. Begin september zal een grote ploeg opnieuw het veld in gaan. In 
verband met het wisselen van de seizoenen en tijden van de dag zijn er allerlei dieren en planten te 
onderscheiden, onder meer afhankelijk van bloeiperiode en broedtijd.  Het zal dus nog wel ruim een 
jaar duren voordat er een redelijk compleet beeld is van wat er aanwezig is en welke betekenis dat 
heeft voor een nog op te stellen beheerplan, waarbij we natuurlijk met de gemeente moeten en willen 
samenwerken. Het heeft voor ons pas zin energie in het uitvoeren van beheer te steken als het vast 
staat dat het gebied niet zal worden aangetast met projectontwikkeling die strijdig is met het nu van 
kracht zijnde bestemmingsplan uit 2011. 

Verharding paden met kiezels. De gemeente heeft januari/maart van dit jaar veel paden met 
kiezels/grind bedekt. Hierdoor zijn deze niet fatsoenlijk begaanbaar voor mensen met rollator of 
andere hulpmiddelen met wielen. We hebben hier aandacht voor gevraagd, maar zijn naar onze mening 
met een kluitje in het grind gestuurd. Tot op heden is de gemeente niet van zins gebleken deze fout 
te herstellen. Daar komt nog bij dat er erg veel rommel, zoals rubber en teer, in zit. Wij zijn daarom 
bezig met een zwartboek en zoeken naar mogelijkheden de verharding alsnog op een bruikbaar niveau 
te krijgen. 

Donateursvergadering. Op 3 september a.s. zullen we onze eerste overlegvergadering met de 
donateurs houden. Het bestuur zal daarin verantwoording afleggen van het gevoerde beleid en met de 
donateurs in gesprek gaan over de vragen die er leven en hoe we onze doelstellingen verder kunnen 
realiseren. 

Het bestuur van Ons Nollebos. 

 


